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Před jedním z pražských koncertů skupiny Cop jsem se rozhodl položit několik málo otázek
Míšovi Leichtovi, abych se dozvěděl, co se kolem něj děje nového. Míša nebyl proti, a tak jsme
zasedli u baru v předsálí klubu a já zapnul diktafon?

  

Loni se výrazně změnila sestava Copu. Je to už usazený?

  

Je to usazený až do takový míry, že jsme za minulý rok udělali 90 vystoupení a jali jsme se, že
natočíme na jaře desku.

  

Co to bude za desku?

  

Ta deska, to bude naše jednotka a dvojka, který byly nahrávaný v roce devadesát a devadesát
dva. Vzhledem k tomu že ty desky byly poplatný době a vybavení těch studií, ve kterých se to
nahrávalo, tak to celý natočíme znova a líp. Takže to bude deska, která bude mít asi pětadvacet
písniček a letos na festivalech už by to mělo vyběhnout ven.

  

Bude normálně studiová?

  

Jo, bude to ve studiu, v týhle nový sestavě, protože ta je taková už celkem ucelená.

  

Takže žádné personální změny už se v Copu pro tenhle rok nechystají?

  

Né, v žádným případě.

  

Zpestříte v létě něčím své hraní na festivalech? Přemýšlel jsi už nad tím? Bude s vámi jezdit
třeba nějaký host?
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To bude poplatný všecko tý desce. My jsme měli původně v plánu, že natočíme normální
řadovou autorskou desku během tutoho roku, ale nakonec že jako ne. Tam by bylo hostů
spousty. Protože tam budou bubny, bude to velký, autorský, budeme jezdit se spoustou hostů,
bude tam určitě zase Ivan Myslikovjan na saxofon, a tak. To tedy letos v létě nebude, to bude s
tou další deskou až příští rok z jara. Takže letos budem hrát normálně tak, jak jsme, žádný
experimenty asi vymejšlet nebudeme.

  

Vůbec nic?

  

No možná tam bude nějaká fúze, třeba v Telči zřejmě budeme hrát se skupinou Funny Fellows.
No a taky Franta Černý z Čechomoru, což je můj velikej kamarád, nám teď složil několik
písniček, tak možná ňáký nějaký? - ale není to nic jistýho.

  

Myslíš jako, že by si s váma Franta mohl přijít zazpívat, když se zrovna někde sejdete
termínově?

  

Asi tak. My furt spolu jezdíme na nějaký ty chaty a tak, takže to by se možná mohlo stát.

  

Na kterých festivalech se letos určitě objevíte?

  

My budeme každopádně hrát na všech velkých prestižních festivalech, který jsou. V podstatě
tam, kde jsme hráli loni, budeme hrát i letos. My máme nejradši tu Zahradu a takový velký
festivaly.

  

Máš čas někdy na festivalech nebo jinde poslouchat mladý kapely?

  

Samozřejmě mám. Poslední dobou mě nejvíc oslovila nová deska Dalibora Cidlinskýho, ty
Broskve v karamelu. To je prostě pecka, a doporučuju to každýmu, protože je tam strašná
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hradba hudebníků, úplně těch nejšpičkovějších. To doporučuju každýmu muzikantovi, a ne
jenom countryovýmu, nebo bluegrassovýmu nebo trampskýmu, prostě jakýmukoliv muzikantovi,
protože to je opravdu střelba velikánská, to mě osvěžilo.

  

Některý kapely vaší velikosti si na koncerty v regionech zvou jako hosty zdejší mladé kapely,
třeba Nezmaři pravidelně hrávají v Ostravě společně s Tempo di vlak?

  

Jo, s náma taky, my když hrajem v Ostravě, tak s náma Tempo di vlak taky hraje?

  

Čili když se ozve dostatečně dopředu nějaká kapela z toho regionu, tak si můžou s váma na
vašem koncertě zahrát?

  

No jistě! My jsme jenom radši. A jestli to tý kapele pomůže, protože zase na nás tam přijde víc
lidí, a oni si zahrají taky před více lidma, tak to je fajn. My z toho máme fakt radost, když jim
můžeme takhle pomáhat. Kdykoliv ať se ozve kdo chce. Když se uspořádá nějakej koncert, tak
my si je vždycky bereme na nějakých osm písniček jako předkapelu. To už je u nás ale zvykem
nějakých deset let.

  

Kdo si vámi tahle zahrál naposled?

  

My jsme teď hodně dali příležitost kapelám plzeňskejm, a zejména skupině Blue Gate. Tahle
skupina s námi jela minulej rok celý vánoční turné. Mně se moc líbí, protože jsou dravý, mladý a
šikovný.

  

Ty jsi taky novopečený moderátor nově vzniklého pořadu Folkomotivy. Jak k tomu došlo?

  

Oni mě oslovili s tím, že chtějí, abych to moderoval já. Že prý za mnou půjdou lidi, a že si
rozumím s ostatníma muzikantama, když s nima dělám rozhovory. Kameru tam dělá Jirka
Vondrák, který udělal Legendy folku a country na ČT2. Lidi v televizi totiž zjistili, že to mělo
velikánskou sledovanost, takže oslovili Juppa, aby něco udělal. A ten tohle vymyslel, Vondráka
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pověřili režií, no a mě oslovili, abych to moderoval.

  

A baví tě to?

  

Pro mě je to nová zkušenost. Je to docela složitý a těžký, člověk byl zvyklej spíš celej život
odpovídat a né otázky klást, a ještě u toho koukat do tý kamery. Jsem z toho docela vyvalenej,
ale zatím mě to baví, protože já s nima taky hodně jezdím. Když jsme dělali ten první díl, tak
jsem najezdil asi tři tisíce kilometrů.

  

Když jsi viděl ten první díl sestříhaný a upravený tak, jak šel v televizi, byl jsi spokojený?

  

Tak samozřejmě, že je to v plenkách, my jsme tak nějak říkali: pět dílů a pak to pojede. Myslím
si, že na to, že je to novej pořad, a že jsme o tom nic nevěděli? Ten tým je malinkej, to jezdí tři
chlapi ve felícii. Dřív to byly takový ty ávie, vždycky někam přijely, z nich vylezlo těch dvacet lidí,
vždycky se tam motala nějaká ženská s papírama a tak. Teď jezdí kameraman, zvukař a
osvětlovač, a to je všechno. Takže na to, v jakých to děláme podmínkách, a že to je první díl,
tak to bylo vydařený.

  

Mimochodem, když jsme u tý televize, jak se ti líbil seriál? Myslím Legendy?

  

Je spousta názorů, no dobře. Ale já si myslím, že to mělo zmapovat tady ten hudební žánr, a že
se to tak nějak povedlo. To neříkám proto, že teď dělám s tím Jirkou Vondrákem ty
Folkomotivy. To víš, že bych mohl říct, že tam bylo málo country, málo bluegrassu, nebo že tam
bylo spoustu těch, co už dneska něco znamenají, ale nebyla tam spousta kapel, který se třeba
nějakým způsobem zasadily o to, jak to v tom ranku dneska vypadá. Ale zaplať pánbu, že něco
v tý televizi je.

  

A cítíš se jako legenda folku a country, když už ses tam taky objevil?

  

Tak to asi jó (smích). Když člověk hraje už od roku 76, tak to tam nějak bude. No hlavně to musí
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asi zhodnotit lidi, který to nějak sledujou.

  

Slyšel jsem, že máte nový internetový stránky?

  

Jo máme, adresa je www.copmusic.cz. Dělá je náš basista Zdeněk Fík, tam je všechno,
pořadatelé tam mají repertoárový listy, lidi si tam najdou všechny informace o kapele, včetně
starých fotek, termíny koncertů, to tam všecko je.

  

No a já jen dodám, že jsou k nalistování taky v Rozcestníku FOLKtimu. Díky za rozhovor.
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